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        志願參加者責任豁免協議
[bookmark: _GoBack]
[bookmark: _Hlk527539189]As a volunteer to the Tai Ji Quan: Moving for Better Balance® program offered by (Korean Community of the East Bay as KCCEB), I hereby stipulate that I am physically fit to take part voluntarily. I further acknowledge that there is an element of risk for personal injury in the practice of movements or actions offered by this program, and I assume that risk. I release (KCCEB), its instructor, and the owner of the premises from any and all liability in any way arising from the operation of the activity class and/or in the course of instruction and practice of exercise activity.

I have read, understand, and agree to all conditions set forth in the above agreement.

Your signature below indicates that you: (1) have read and understand the information provided above, (2) willingly agree to participate, and (3) understand you may withdraw your consent at any time and stop participating at any time without penalty.

我志願參加（KCCEB）提供的 “Tai Ji Quan: Moving for Better Balance®” 的學習班。我在此聲明我的身體狀況允許我參加此學習班。我也認識到這種學習班有一定的潛在風險，我充分認識並會對此風險負責。在課程進行中， 如果有任何事故或傷亡，我不會對（KCCEB）以及授課老師有任何責任追加及放棄起訴權。

我以讀過，理解且同意以上所述協議

您的簽名表示：（1）您讀過並明白以上所說 （2）自願參加此課程 （3）你可以在任何時刻收回許可權以及在任何時刻終止參加此課程

_____________________________      		_________________       
Type/Print Name/姓名				                 Class Location/上課地點

_____________________________      		_________________       
Signature/簽名							Date日期

_____________________________      		     
Phone Number電話號碼								



In addition, please list someone below who we may contact in case of an emergency.  This information will be kept confidential and will only be used in case of emergency during class. 請寫下緊急聯絡人的電話，以下的資訊會為你保密， 只在緊急情況時使用。

______________________________			                      _____________________
Type/Print Emergency Contact Name
[bookmark: _Hlk527539006]緊急聯絡人姓名						      Emergency phone number緊急聯絡電話
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